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خبر

رونمایی ازسردیس پیشکسوت فوتبال 
ایران درمنطقه8

سردیس زنده یاد جعفر کاشانی 
مقابل باشگاه شاهین نصب شد

با حضور مسعود رنجبریان- سرپرست شهرداری منطقه8، 
رئیس کمیته ورزش شورای اسلامی شهر  حجت نظری- 
تهران و برزین ضرغامی- مدیرعامل سازمان زیباسازی شهر 
تهران، سردیس زنده یاد جعفر کاشانی- پیشکسوت فوتبال 

ایران، رونمایی شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی شهرداری 
منطقه8، در این مراسم که با حضور خانواده زنده یاد جعفر 
ورزش  کمیته  رئیس  نظری-  حجت  شد،  برگزار  کاشانی 
شورای اسلامی شهر تهران گفت: با تصویب اعضای شورای 
شهر تهران سردیس این پیشکسوت فوتبال ایران در منطقه8 
و مقابل باشگاه شاهین که مرحوم کاشانی زحمات زیادی 

برای آن متحمل شده بود، نصب شد.
عضو شورای شهر تهران افزود: شورای شهر فرای رنگ ها و 
تیم ها در تلاش است تا مردم بزرگان و افتخارآفرینان ملی، 

ورزشی، فرهنگی، هنری و... را بیشتر بشناسند .
مسعود رنجبریان- سرپرست شهرداری منطقه8 نیز در مراسم 
رونمایی از سردیس پیشکسوت فوتبال ایران گفت: احترام 
است.همچنین  ارزشمند  اقدامی  همواره  پیشکسوتان  به 
تلاش مدیریت شهری همواره بر این است تا شهروندان، 
افتخارآفرینان ملی، ورزشی،  فرهنگی و ... در گذر زمان از یاد 

و خاطر مردم نروند.
از شورای شهر  سرپرست شهرداری منطقه8 ضمن تشکر 
پایتخت  در  نامداران  و  ورزشکاران  نام  حفظ  برای  تهران 
نیز، افزود: توجه هرچه بیشتربه ورزش کمک می کند تا 
معضلات و مشکلات شهری و به خصوص آسیب های 

اجتماعی در جامعه کاهش پیدا کند.
براینکه مدیریت شهری توجه ویژه به  با تأکید  رنجبریان 
خدمت گزاران  عنوان  به  ما  گفت:  دارد،  ورزش  و  جوانان 
درشهر، این راه را ادامه خواهیم داد تا همراه با تدابیرشورای 
شهر، خاصه کمیته ورزش این شورا، سرانه ورزشی درمنطقه 

را توسعه و رونق دهیم.
همچنین حمید کاشانی؛، فرزند زنده یاد جعفر کاشانی در 
مراسم این رونمایی گفت: توجه ویژه شورای شهرو شهردار 
منطقه باعث مباهات  است .جا دارد از مدیران ارشد شهری 
منطقه 8 و شهرداری تهران همچنین اعضای محترم شورای 
شهر تشکر کنم. همچنین امیدوارم جایگاه پیشکسوتان در 
عرصه های مختلف از جمله ورزش و هنر همواره مورد توجه 

و اهمیت قرار بگیرد.
تیم های  اسبق  بازیکن  کاشانی-  جعفر  است؛  گفتنی 
خیابان  است  قرار  که  تهران  و شاهین  پرسپولیس  ملی، 
گلستان نیز به نام او شود، متولد ۱۱ اسفند ۱۳۲۲ در تهران 
بود. کاشانی در سال های ابتدایی انقلاب به عنوان سفیر 
جمهوری اسلامی ایران در امارات متحده عربی خدمت کرد. 
او در سال های پایانی عمر خود رئیس هیئت مدیره باشگاه 
پرسپولیس فعالیت بود و در دهم مهرماه ۱۳۹۸ در تهران 

درگذشت.

فرهنگ و ورزش

موضوع یا بهتر است گفته شود معضل کودکان کار، در 
حالی سرتیتر اخبار هفتگی را در اکثریتِ پایگاه های خبری 
از آنِ خود می کند که با ورودِ کارشناسان و مباشران متعدد 
در این خصوص و برگزاری سلسله نشست ها در این زمینه، 
هیچگونه رویه مثبت در جهت رفع و برخورد با این امر 
تا کنون دیده نشده و آنچه به عنوان زنگ خطر همچنان 
هشداربرانگیز است، اوضاع فعلی و آیندۀ خاکستری برای 

این قشر از افراد جامعه است.
از  البرز  درحالی چهارم بهمن ماه جاری، معاون استاندار 
ضرورت ساماندهی متکدیان کودکان کار خیابانی خبر داد 
که به گفتۀ معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
البرز، ساماندهی متکدیان کودکان کار خیابانی باید توسط 
معتقد  نورمحمدفردی  انجام شود.  ذی ربط  دستگاه های 
است: برای کاهش مسأله تکدی گری و آسیب های ناشی 

از آن، اقدام فرهنگی از طریق امور خیریه ها انجام شود و 
در حالی به گفتۀ وی، »در استان تهران هرهفته متکدیان 
را جمع آوری می کنند و این متکدیان به خاطر نزدیکی به 
پایتخت در مناطق مختلف شهر از جمله آزادراه ها، میادین 
و پایانه ها پراکنده می شوند که این امر باید با برنامه ریزی 
کنترل و نظارت شود«، که تا کنون هیچگونه اقدام مؤثر 
در این خصوص اجرا نشده و مستند عدم عملکرد در این 
زمینه، رصد کوتاه مدت در چهارراه ها و میادین شهری در 
استان است که حضور کودکان کار با وجود همه گیری 
کووید19 به قوت خود باقی است و از نبود نظارت خبر 

می دهد.
شماری از جامعه شناسان در این باره می گویند: ظهور و 
بسط آسیب های متعدد اجتماعی که حضور کودکان کار 
از جملۀ این مباحث است، به دلایل مختلف، اعم از تعلل 

مسئولان و کارشناسان در ابعاد فرهنگی- اجتماعی است.
تعلل در مسائل اجتماعی- فرهنگی، در زمان بندی حاضر و با 
وجود تکثیر انواع و اقسام آسیب های موجود در بدنه شهری 
در حالی عنوانِ یکی از بیماری های خاموش را به خود 
منسوب کرده است که ارتباط های عدیده در خصوص جرم 
و کار کودکان، مورد نظر بسیاری از جامعه شناسان است که 
به صراحت براین امر تأکید دارند: ساماندهی کودکان کار 

نیازمند قانون گذاری صریح در این مسیر است.

نمایندگان مجلس،  و  اکثریت جامعه شناسان  در حالی 
ارتباط جرم و کار کودکان را نیازمند قانون گذاری صریح 
در این مسیر می دانند که به اعتقاد شماری از کارشناسان، 
کودکان کار به نوعی در صنف آسیب اجتماعی قرار دارند و 
تمایز اساسی در بین کودکانی که کار می کنند و کودکانی 
که متکدی هستند وجود دارد؛ نکته ای حائز اهمیت در 
این مجرا که رصد بیش از پیش در این زمینه را خواستار 
است و اگرچه به کارگيري کودکان زير 15سال جرم است و 
طبق ماده79 قانون کار به کارگماردن کودکان جرم محسوب 
می شود و اگر افرادی اين کودکان را مجبور به کار کنند مجرم 
هستند؛ اما آنچه در تقابل این دیدگاه به عینه در سطح شهر 
قابل رؤیت است؛ تکرار این صحنه در اجتماع کنونی  است 
که چه به صورت متکدی و چه به عنوان کودک کار، از نگاه 
قانونی و جرم مشهود، هیچگونه رخداد مثبتی در جهت رفع 
این معضل دیده نمی شود و هیچ صاحب نفوذی در این باب 

تا کنون ورود نکرده است!
با توجه به اهمیت موضوع و تأکید معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استاندار البرز دراین خصوص، باید منتظر بود و 
دید در این زمینه، راه حل کلیدی و کاربردی برای برون رفت 
این معضل از سوی دستگاه ها و نهادهای متولی صورت 
می گیرد یا همچنان بدنه شهریِ البرز با وجود انواع کودکان 

کار جلوه گر است!

سرمقاله

کودکان کار+ هیچ اقدام جدی!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید عبداله صمدی ورنکش  را گرامی می دارد

محیط  حفاظت  سازمان  فراگیر  پایش  دفتر  مدیرکل 
زیست گفت: سوخت کارخانه ها و نیروگاه ها مهم ترین 
دلیل آلودگی هوا در کشور است که باید اصلاحاتی در 

آن صورت گیرد.
هلنا کعبی- مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان حفاظت 
محیط زیست با اشاره به وضعیت آلودگی هوای شهرهای 
دلایل  همواره  کرد:  اظهار  اخیر،  هفته های  در  کشور 
می شود،  مطرح  کشور  در  هوا  آلودگی  برای  متعددی 
اما باید گفت مهم ترین دلیل آن سوخت کارخانه ها و 

نیروگاه ها است که باید اصلاحاتی در آن صورت گیرد.
وی همچنین با اشاره به اقدامات انجام شده از سوی 
سازمان محیط زیست برای نظارت بر سوخت های مورد 
براساس آخرین  نیروگاه های کشور، گفت:  استفاده در 
پایش هایی که از برخی نیروگاه ها، از جمله استان های 
خوزستان، فارس و یزد داشته ایم، مشخص شد میزان 
گوگرد مورد استفاده در نیروگاه های این استان ها بسیار 

بالاست که تذکراتی به آنها داده شده است.
کعبی ادامه داد: طبق ارزیابی هایی که از این نیروگاه ها 

داشته ایم، مشخص شد سوخت مصرفی آنها بیش از حد 
استاندارد و بین 400 تا 8 هزار PPM است، در صورتی که 

استاندارد مجاز گوگرد در گازوئیل، باید PPM 50  باشد.
مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان حفاظت محیط زیست 
وضعیت  از  پایش ها  نتایج  کرد:  خاطرنشان  پایان  در 
استاندارد سوختِ نیروگاه های کشور به مرکز ملی هوا و 
تغییر اقلیم سازمان محیط زیست ارائه شده تا اقدامات 
با موضوع،  از وزارتخانه های مرتبط  لازم برای پیگیری 

انجام شود.

و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  ساماندهی  معاون 
جوانان گفت: مجلس با کاهش سن ارائه وام ازدواج 
نمی تواند به جوانان کمک کند و باید مسائل دیگر آنها 

را نیز مورد توجه قرار دهد.
تندگویان-  محمدمهدی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان 
درباره آسیب های پرداخت وام ازدواج به دختران زیر 
۲۳سال و پسران زیر ۲۵سال تا مبلغ ۱۰۰میلیون تومان 
گفت: به طور کل موضوع افزایش وام ازدواج و مدل 
پرداخت آن که هر سال در مجلس مورد تصمیم گیری 
قرار می گیرد، یکسری مشکلات دارد. به عنوان مثال 
برای  کارشناسی  و  مطالعاتی  مبنای  نمی دانیم  ما 
تصمیم گیری عدد و رقم این وام بر چه اساسی است؟

وی افزود: مجلس به ما بگوید مطالعات و پایشی که 
در این اعداد و ارقام داشته اند بر چه پایه و مبنایی 
است؟ در مورد سن افراد از آنجا که مطالعاتی انجام 
نشده، در سال آینده باید آزمون و خطا کنیم و تبعات 
آن را ببینیم، بعد بگوییم این کار درست بوده یا غلط. 
واقعا چرا باید مدام آزمون و خطا کنیم و بعد بگوییم 
منابعی که مصرف کردیم درست نبوده اند. ای کاش 
همین ابتدا یک مطالعه ا ی انجام شود و بعد از کسانی 

که در این زمینه کار کرده اند، نظرخواهی می شد.
معاون ساماندهی امور جوانان افزود: ما با یک تهدید 
خیلی جدی تحت عنوان تجرد قطعی مواجه هستیم 
که شامل حال جوانان دهه شصت می شود. بعد از 
این طرح من مطمئنم که اولین اعتراض از سوی 
افراد متولد دهه۶۰ هم این باشد که چرا ما در همه  
قانون ها و سیاست های ابلاغی دولت و مجلس نادیده 
به  را  دهه شصتی ها  کسی  چرا  و  می شویم  گرفته 
عنوان نسلی که در حال دچار شدن به تجرد قطعی 

هستند، جدی نمی گیرند؟

بالای ۴۵سال سن را تجرد قطعی می دانیم 

وی در واکنش به تبعیض آمیز بودن ارائه وام با کسر 
۳۰میلیون تومان به دختران بالای ۲۴سال و پسران 
بالای ۲۶سال گفت: اگر درسال۱۴۰۰ پسر جوانی به سن 
۲۶سالگی و دختر جوانی به سن ۲۴سالگی برسد، از 
خود این سوال را می پرسند، چرا باید به خاطر اینکه 
۳۰میلیون  است  شده  اضافه  ما  سن  به  سال  یک 
تومان کمتر از سایر افراد وام بگیریم. ما چه پاسخی 
می توانیم به این جوانان بدهیم؟ عملاً این تبعیض 
سنی یک تبعیض آشکار بوده و اعتراضاتی را در پی 

خواهد داشت.
تندگویان گفت: ما بالای ۴۵سال سن را تجرد قطعی 
می دانیم. با این طرح عملاً دهه شصتی ها که در حال 
رفتن به سن ۴۰سالگی هستند، نادیده گرفته می شوند. 
اگر این تصمیمات در سال های آینده با ضرایب دیگری 
تکرار شود، یعنی ما عملاً هیچ فکر خاصی برای افراد 

تجرد قطعی و مشکلات آنان نکرده ایم.

»تفکیک سن« کمکی به ازدواج جوانان نمی کند

من  نظر  به  گفت:  جوانان  امور  ساماندهی  معاون 
تصمیم تفکیک سنی کمکی به کل ازدواج نمی کند. 
ما چندین سال است که می گوییم وقتی عدد وام 
دستورالعمل  یک  باید  حتماً  می دهیم  افزایش  را 
مشخصی برای بعد از پرداخت و نظارت به دریافت 
کنندگان به وجود بیاید.  هر سال انحرافات وام در 
که  است  حالی  در  این  و  می شود  بیشتر  پرداخت 
اجباری،  ازدواج  صوری،  طلاق  مثل  موضوعاتی 
ازدواج های صوری، خرید و فروش وام در سایت ها 
را شاهد هستیم. هنوز هم این موارد موجود است 
و متاسفانه هیچ دستورالعملی برای بعد از پرداخت 

وجود ندارد.

سوخت کارخانه ها و نیروگاه ها دلیل اصلی آلودگی هوا

انتقاد از تبعیض آشکار سنی در ارائه وام ازدواج

محیط زیست

خانواده

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز اعلام کرد: با 
توجه به پایداری جوی و افزایش آلاینده ها، طرح مقابله 

با خودروهای دودزا در این استان تشدید شد.
ورود  اساس   براین  سرهنگ غلامعلی شرق گفت: 
خودروهای آلاینده و فاقد معاینه فنی به معابر درون 
البرز  استان  در  آلایندگی  افزایش  دلیل  به  شهری 

ممنوع است.
رئیس پلیس راهور البرز از مردم خواست تا حدامکان از 
هر گونه فعالیتی که منجر به افزایش آلودگی هوا می 
شود، خودداری کنند و از خروج غیرضروری از منازل و 

فعالیت های طولانی یا سنگین اجتناب ورزند.
شرق گفت: طرح برخورد با خودروهای آلاینده و فاقد 
معاینه فنی در همه فصول سال ادامه دارد  اما در 
۶ماهه دوم سال به دلیل آلودگی بیشتر در کلان شهرها، 

این طرح ها با شدت بیشتری انجام می شود.
شرق افزود: خودروهایی که عمر تولید آن ها کمتر از 
چهارسال باشد نیازی به معاینه فنی ندارند اما بالای 

چهارسال باید برگه معاینه فنی دریافت کنند.
وی بیان کرد: با توجه به وضعیت هوای استان البرز 
انتظار می رود شهروندان نسبت به انجام معاینه فنی 

خودروهای خود و رفع نواقص فنی آنها اقدام کنند.
 شرق افزود: اکنون ۱۱مرکز معاینه فنی خودرو در استان 

البرز فعال است که از این تعداد یک مرکز در شهرستان 
ساوجبلاغ، سه مرکز در نظرآباد و بقیه در کرج قرار دارند 
که مردم می توانند برای معاینه فنی خودروهای خود 

به این مراکز مراجعه کنند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز نیز اعلام 
کرده که کیفیت هوای بیشتر شهرستان های این استان 
هم اکنون در وضعیت ناسالم برای تمام گروه ها و در 

محدوده قرمز و اضطرار است.

فردین حکیمی گفت: بر اساس جدیدترین داده های 
بر  شاخص  استان،  هوای  آلودگی  سنجش  ایستگاه 
خط کیفیت هوا )ذرات معلق کمتر از ۲.۵میکرون( در 
شهرستان های اشتهارد، ساوجبلاغ و نظرآباد به ترتیب 

۱۵۲، ۱۵۳ و ۱۵۲ است.
وی افزود: همچنین این شاخص در شهرستان کرج 
برای  هوا  کیفیت  بودن  ناسالم  دهنده  نشان  و   ۱۱۷

گروه های حساس در این منطقه است.

سرهنگ »غلامعلی شرق« خبر داد:

طرح مقابله با خودروهای آلاینده در البرز تشدید شد
با حضور وزیر ورزش و جوانان؛

تفاهم نامه سه جانبه توسعه ورزش 
همگانی کارگران به امضاء رسید

جلسه  چهارمین  حاشیه  در 
همگانی  ورزش  شورای 
تفاهم نامه همکاری سه جانبه 
و  فرهنگی  معاونت  بین 
کار  تعاون  وزارت  اجتماعی 
معاونت  اجتماعی-  رفاه  و 
فرهنگی و توسعه ورزش های 
و  ورزش  وزارت  همگانی 
جوانان و فدراسیون همگانی به امضاء رسید تا فعالیت های 
مشترکی به منظور توسعه و تعمیم ورزش همگانی در بین 

کارگران سراسر کشور آغاز شود.
در این نشست که با حضور وزیر ورزش و جوانان برگزار شد؛ 
دکتر صادقی فر- معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون کار 
و رفاه اجتماعی، دکتر احمدی- معاون فرهنگی وزارت ورزش 
و جوانان و مولایی- رئیس فدراسیون همگانی پس از بیان 
دیدگاه های خود، تفاهم نامه همکاری های مشترک سه جانبه 
را به امضاء رساندند . معاون وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی 
در این نشست گفت: ورزش همگانی از جمله ورزش های 
کاربردی جامعه کار و تلاش است چرا که سلامت کارگران 
و خانواده های ایشان از راه توسعه ورزش های سهل الوصول 
و قابل دسترس به دست می آید و جزو ضروریات خانواده 
کارگری است. صادقی فر افزود: جشنواره های خانوادگی ورزشی 
و تفریحی کارگران را از 4 سال قبل شروع کرده ایم و بازخورد 
بسیار خوبی در جامعه داشته و می بینیم که با وجود شرایط 
دشوار ناشی از ویروس کرونا و به دلیل استقبال خانواده های 
کارگران جشنواره امسال را آبان ماه در بستر فضای مجازی 
برگزار کردیم و به اعتقاد بنده توسعه ورزش از بستر فضای 
مجازی بسیار گسترده تر است. وی به تشکیل و راه اندازی 
کشتی  و  فوتبال  نظیر  تخصصی  ورزش های  آکادمی های 
برای فرزندان کارگران اشاره کرد و افزود: در فوتبال با همکاری 
فدراسیون فوتبال استعدادیابی فرزندان کارگران را سال 98 
آغاز کردیم و البته کرونا و تعطیلی فعالیت های ورزش های 
حرفه ای باعث کندی حرکت شد ولی دوباره از اوایل سال آینده 

در سراسر کشور کار استعدادیابی را از سر خواهیم گرفت.
صادقی فر از اعضای شورای ورزش همگانی دعوت به عمل 
آورد تا بازدیدی از مجموعه ورزشی کارگران شهید معتمدی 

داشته باشند.
دکتر احمدی- معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت 
ورزش نیز از تشکیل جلسه شورای عالی تربیت بدنی تا پایان 
سال جاری خبر داد و گفت: با هم افزایی بین دستگاه ها، از 
ظرفیت نهادهای مرتبط عضو شورای عالی تربیت بدنی جهت 

توسعه ورزش همگانی به نحو أحسن بهره خواهیم گرفت.

۷۸۱ میلیارد ریال تسهیلات به 
بخش گردشگری قزوین ارائه شد

دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  اداره  معاون 
قزوین گفت: در دولت یازدهم و دوازدهم در راستای حمایت 
از گردشگری، ۷۸۱میلیارد ریال به فعالان و سرمایه گذاران این 

حوزه تسهیلات مالی ارائه شده است.
نادر محمدی با اعلام این خبر اظهارکرد: ارائه تسهیلات در 
دولت یازدهم و دوازدهم به فعالان گردشگری قزوین نسبت به 
دوره گذشته به لحاظ ریالی افزایش قابل توجهی داشته است.

وی افزود: در دوره گذشته ۶۲میلیارد ریال تسهیلات مالی به 
فعالان این بخش ارائه شده بود.

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی استان قزوین ادامه داد: در حال حاضر مانعی 
پیش روی ارائه تسهیلات به سرمایه گذاران واجد شرایط 

بخش گردشگری در استان قزوین وجود ندارد.

منهای البرز»البرز« چه خبر؟

کوتاه از استان ها

مدیرکل راه و شهرسازی البرز گفت: ساخت و ایمنی مسیر 
هشتگرد به طالقان به توجه و درایت خاصی نیاز دارد و 
امیدوارم با مساعد شدن شرایط جوی و اتمام عملیات 
ساخت، در چند ماه آینده این پروژه ملی به بهره برداری برسد.

رضا خالقی با اشاره به اینکه بخش عمده ای از عملیات 
ساخت جاده طالقان به هشتگرد به پایان رسیده، اظهار کرد: 

برای تسریع در تکمیل به موقع این پروژه، به صورت هفتگی 
و حتی روزانه از روند اجرایی آن بازدید می شود تا مشکلات 

احتمالی به سرعت شناسایی و مرتفع شود.
به شرایط خاص مسیر طالقان  با توجه  داد:  ادامه  وی 
-هشتگرد که یکی از مرتفع ترین مسیرهای کشور و تونل 
آن بام تونل های کشور است ساخت و ایمنی این مسیر به 

توجه و درایت خاصی نیاز دارد و امیدوارم با مساعد شدن 
شرایط جوی و اتمام عملیات ساخت، در چند ماه آینده این 

پروژه ملی به بهره برداری برسد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان البرز اظهار کرد: در صورت 
کوتاهی یا قصور از سوی پیمانکار به ناچار نسبت به تغییر 

پیمانکار اقدام لازم را انجام می دهیم.

بیان  با  روزگذشته  البرز  دانشگاه علوم پزشکی  رئیس 
این مهم که متأسفانه در ۲۴ساعت گذشته سه بیمار 
کووید۱۹ جان خود را از دست داده اند، اظهارکرد: مجموع 
جان باختگان این بیماری در استان به ۲۶۵۱نفر رسیده 

است.
دکتر محمد فتحی در خصوص آخرین وضعیت کرونا 

در البرز، گفت: تا روزهفتم بهمن ماه ۳۲بیمار با علائم 
کووید۱۹ در مراکز درمانی استان بستری شده اند.

قطعی،  شامل  بستری  موارد  کل  مجموع  افزود:  وی 
محتمل و مشکوک، از ابتدای شیوع کرونا تا به امروز در 

استان البرز ۳۰هزار و ۱۹نفر است.
فتحی با بیان اینکه در حال حاضر تعداد ۲۷۷ نفر شامل 

درمانی  مراکز  در  مشکوک،  و  محتمل  قطعی،  موارد 
بستری هستند افزود: از این تعداد، ابتلای ۸۵نفر به 

بیماری کووید۱۹، تا این تاریخ قطعی شده است.
فتحی در پایان تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای شیوع 
کرونا تا کنون ۲۷هزار و ۸۶نفر از مراکز درمانی ترخیص 

شده اند.

بهره برداری از مسیر هشتگرد- طالقان تا چندماه آینده

توقف از جان باختگان کرونا در البرز برداشته شد

نماینده مردم شهرستان های کرج، اشتهارد و فردیس در 
مجلس شورای اسلامی از اداره کل ارتباطات و فناوری 

اطلاعات استان البرز خواست، نواقص و ضعف سرعت 
اینترنت برخی مناطق استان را مرتفع کند.

مدیرکل  با  نشست  در  روزگذشته  عباسی  علیرضا  
گفت:  البرز  استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات 
اقدامات خوبی در سال های اخیر برای توسعه شبکه 
اینترنت در استان انجام شده اما بهره مندی از اینترنت 
پرسرعت حق مردم البرز است که باید به آن توجه شود.

این نماینده مجلس با بیان اینکه امروزه استفاده از 
خدمات اینترنت در کشور و جهان فراگیر شده، افزود: 
برهمین اساس میزان استفاده از این فناوری نوین 
افزایش یافته و بسیاری از خدمات در بستر اینترنت 
انجام می شود و باید در این زمینه اقدام لازم برای 

کیفیت سرعت آن به عمل آید.
مجلس  در  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  مردم  نماینده 
شورای اسلامی با اشاره به پوشش به نسبت خوب 
اینترنت استان البرز خواستار رفع مشکلات کیفیت 

اینترنت در بعضی از قسمت های استان که در ساعاتی 
از شبانه روز با کیفیت کمتری ارائه می شود، شد.

موتور محرکه  اطلاعات می تواند  فناوری  گفت:  وی 
اشتغال جوانان واقع شود و همه ما باید در این مهم 

کوشا باشیم .
رئیس مجمع نمایندگان استان در بخش دیگری از 
سخنانش به انتصاب مدیران در البرز اشاره کرد و افزود: 
انتظار می رود در بحث انتصاب مدیران به افراد توانمند 
بومی توجه شود و از ظرفیت های داخلی البرز در این 

زمینه بهره برد.
قبیله گرایی در هر  بیم قوم و  از  اگر  بیان کرد:  وی 
استان، مصلحت حکم کند که مدیران کل از خارج از 
استان منصوب شوند باید به شاخص ها و معیارهای 
مدیر تراز انقلابی توجه ویژه شود و با این وجود حداقل 
معاونین آنها باید بومی باشند تا ظرفیت مدیریتی 

داخل استان مورد غفلت واقع نشود.

»عباسی« مطرح کرد:

 ضرورت رفع نواقص اینترنتی در برخی مناطق البرز

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمدزارع جوشقانی«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی محمد ورقا« - استاد و مدیر 

سابق گروه آموزش جغرافیای دانشگاه تربیت معلم - را گرامی می دارد
شهری

سلامت

»محمدجواد ظریف« خبر داد:

ثبت واکسن روسی کرونا در ایران
وزیر امور خارجه ایران روز گذشته از ثبت واکسن روسی 

کرونا با نام »اسپوتنیک وی« در ایران خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد جواد ظریف که به 
مسکو سفر کرده است ، این خبر را در نشست خبری 
مشترک با سرگئی لاوروف همتای روس خود اعلام 

کرد.
ظریف گفت: واکسن روسی اسپوتنیک وی روز گذشته 
در ایران ثبت و از سوی مقامات بهداشتی ایران تایید 
را هم  واکسن  این  بتوانیم  بزودی  امیدواریم  و  شد 
خریداری کنیم و هم از طریق موسسات مربوطه ایران 

و روسیه، تولید مشترک آن را داشته باشیم.
اسپوتنیک وی نخستین واکسن ضدکرونای روسیه 
است که توسط مرکز ویروس شناسی گاملیا وابسته به 
وزارت بهداشت روسیه در مسکو ساخته شده است و 
حرف وی )v( بعد از اسپوتنیک همان حرف اول کلمه 
انگلیسی victory  )ویکتوری( به معنای پیروزی است.
گذاریهای  سرمایه  صندوق  مشارکت  با  واکسن  این 
مستقیم روسیه )تشکیلات دولتی تامین کننده مالی 
طرح های سرمایه گذاری( ساخته شده است و در ماه 

اوت سال ۲۰۲۰)مرداد( به ثبت رسید
تاکنون دو میلیون دوز واکسن اسپوتنیک وی تولید 

شده است.

گزارش

رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: ۹ میلیون تومان یارانه 
سالانه نگهداری و درمان برای هر نفر در مراکز جامع درمان و 

بازتوانی معتادان تخصیص می یابد.
به گزارش »دنیای هوادار«، وحید قبادی دانا روز گذشته در 
آئین افتتاح همزمان ۲۴ مرکز جامع درمان و بازتوانی معتادان 
در آستانه یوم الله دهه فجر با اشاره به آغاز به کار ۶ مرکز در ۶ 
استان در ماه های گذشته و افتتاح چهار مرکز مخصوص درمان 
معتادان در نقاط مختلف کشور، افزود: شروع کار این مراکز 
بر مبنای چکیده تجربه های سال های گذشته بود. در نقاط 
مختلف کشور این مراکز به صورت جامع هستند، محور کار 
سم زدایی و درمان طبابتی برای افرادی است که در این مراکز 
اقامت دارند. این افراد که مشکل اعتیاد دارند به صورت تمایلی 

به این مراکز مراجعه کرده اند.
وی درباره تفاوت های این مراکز با سایر مراکز فرعی گفت: در 
این مراکز برای هر فرد نسخه جداگانه تهیه می شود و در واقع 
مدیریت و درمان یک فرد به صورت کاملا اختصاصی است. 
تیم درمانی متشکل از پزشک، روان شناس، مددکار و خانواده 
او خواهد بود و البته بسته به شرایطی که فرد دارد انتخاب 

درمانی برای او صورت می گیرد.
قبادی دانا گفت: درمان های مختلفی برای اعتیاد وجود دارد 
و اکتفا کردن به یک روش، راه کاملی نیست. حضور خانواده 
در کنار تیم درمان بسیار موثر است. هدف ما این است که 
افراد دارای اعتیاد خانواده پذیر و جامعه پذیر باشند و بتوانند 

خودشان را با شرایط مختلف تطبیق بدهند.

عود مکرر اعتیاد از مشکلات مراکز اقامتی

رئیس سازمان بهزیستی کشور اظهار داشت: در مراکز اقامتی 
یکی از بزرگ ترین مشکلاتی که وجود دارد عود مکرر اعتیاد 
افراد مراجعه کننده است. در واقع افراد پس از گذراندن دوره 
۲۸ روزه مجددا دچار اعتیاد می شوند و مکررا به این مراکز 
برمی گردند. تجربه نشان می دهد که پایداری درمان تکیه بر 
استمرار درمان دارد. اما در مراکز جامع، اقامت افراد به مدت 
۴ ماه است. در دو هفته اول سم زدایی می شوند و سپس 

جامعه پذیری آنها آغاز می شود.
قبادی دانا افزود: در ادامه تلاش برای کسب حمایت های 
اعتیاد هم  با  مبارزه  برای  قبلی  از تجربیات  خانواده است. 
استفاده می شود. در واقع مربوط به افرادی است که در گذشته 
اعتیاد داشتند و پس از درمان بدون اینکه لغزش داشته باشند 
هرگز به اعتیاد برنگشتند. اگر بیماری روانی مزمنی در کنار 
اعتیاد برای این افراد وجود داشته باشد آن هم درمان می 
شود. این مراکز جامع یک سو نگر نیستند و برای همین است 

که نام جامع را دارند.
وی اضافه کرد: پس از گذراندن این دوره چهار ماهه یک دوره 

هشت ماهه دیگر برای درمان وجود دارد که البته به صورت 
مراجعه سرپایی است. در این مدت آموزش های لازم برای 
پیشگیری از عود انجام می شود. مهارت های زندگی آموزش 
داده می شود و بعد از آن به باشگاه بهبودیافتگان می پیوندند.
رئیس سازمان بهزیستی کشور خاطرنشان کرد: این مراکز با سقف 
۱۰۰ نفر در دوره های چهار ماهه پذیرش دارد و هر سال ۳۰۰ نفر 
را پذیرا خواهد بود. با افتتاح ۲۴ مرکزی که رخ داده تعداد مراکز 
به ۳۰ عدد رسید که واقف بر ۹۰ هزار متر مکان است. بخشی از 
مالکیت این ساختمان ها دولتی و بخشی دیگر غیردولتی است.

قبادی دانا افزود: تمام این مراکز از سوی بخش غیردولتی و 
مراکز وابسته به آن اداره خواهد شد. برای انجام این طرح ها 
بیش از ۱۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است. ۴۰ درصد از هزینه 
های مربوط به این مراکز از سوی سازمان بهزیستی تقبل شده 
و مابقی از سوی مجموعه های غیردولتی بوده است. مبلغ 
تجهیز هر یک از این مراکز نیز ۳۰۰ میلیون تومان بوده است 

که بخش هایی از آن هم پرداخت شده است.
وی ادامه داد: اما برای هزینه های نگهداری و درمان این افراد 
در مراکز یارانه ۹ میلیون تومانی برای هر فرد در نظر گرفته شده 
است. ۵۴ میلیارد تومان هزینه درمان یارانه ای برای ۶ هزار 
نفر از افراد پذیرش شده در این مراکز هم وجود دارد. از این ۳۰ 
مرکز دو مرکز مختص بانوان است. امیدواریم تا تیر ماه سال 
آینده بسته به نیاز در برخی استان ها بیش از یک مرکز داشته 
باشیم. در شش ماه آینده ظرفیت این مراکز را از ۹ هزار نفر به 

۱۸ هزار نفر افزایش می دهیم.
رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: برخی از افراد حاضر در 
این مراکز جامع مشکل بیکاری دارند و برخی دیگر از داشتن 
مهارت محروم هستند. برخی دیگر نیز هم شغل داشتند و 
هم حرفه داشتند اما به دلیل گرفتاری به اعتیاد همه چیز را 
از دست دادند و حتی خانواده و سرپناه خود را هم از دست 
دادند. مدیریت اقتضا می کند که برای هر یک از این افراد 
نسخه خاصی نوشته شود که بر این اساس برای افراد بی سر 
پناه جایی در نظر گرفته شود ضمن اینکه در این مراکز برای 
آنها شغلی همانند خیاطی و پرورش گل و گیاه، نجاری و 

پرورش قارچ، تعریف شده است.
قبادی دانا افزود: پیش بینی می شود در مراکز اقامتی عود و 
لغزش کمتری را از سوی افراد بستری شده را شاهد باشیم. 
تدابیری در این باره اندیشیده شده است. این مراکز بیشتر 
پذیرای افرادی است که پیش از این درمان آنها با شکست 
مواجه شده است. در جلسات پیگیری آسیب های اجتماعی 
که در رابطه با آن در خدمت مقام معظم رهبری در سنوات 
گذشته بودیم. ایشان تاکید موکد داشتند که موضوع اعتیاد 
به صورت ریشه ای حل شود و نگاه ویژه ای به این موضوع 

وجود داشته باشد.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

هزینۀ نگهداری و درمان هر معتاد
 در سال چقدر است؟

نیش طنز!

سيلی  ابليس

قوانین در جمهوری اسلامی منطبق بر شريعت است 
و اطاعت نكردن جناب نماينده از قانون با احساس 
برابر  در  ابليس  مثل موضع  درست  »خودبرتربينی« 
خدا برای عدم سجده و تمكين در مقابل حضرت آدم 
با توجيه برتر بودنش نسبت به ديگر فرشتگان است.
گویی »عنابستانی« هم خود را از جنس آتش می 
راه  از  ها  انسان  سایر  مثل  نيست  حاضر  كه  داند 
معمول به مقصد برسد و ضابط قانون را به سيلی 

ابليس درون خود دعوت می كند!
اين از خودمتشكری تنها به خيابان و ترافيك محدود 
نمی شود. این قبیل آدم ها در همه عرصه ها به 
دنبال رانت و زود رسيدن هستند و بعضی از آن ها به 

قدری راه های كوتاه تری را براي رسيدن به ثروت و 
مقام و مدرك و موقعيت قاپيده اند كه فاصله آن ها 
با مردم تبديل به شكاف »ويلی« شده است كه حس 

تنفر و انزجار مردم را روزافزون كرده است.
مهم تر از سيلی نكته ديگری در اين حادثه مستتر 
است كه هيچكس را حساس نكرد. فيلم ضبط شده 
نتيجه  كه  تنفر  اين  مصداق  تا  ببينيد  را  واقعه  از 
خاصه پروری و  نشنيدن صداي توده هاست را به 
خوبی حس كنيد. در مدت تنها چند دقيقه هركس 
كه می رسد آماده انفجار است... جماعت همه بدون 
به  مشت  و  لگد  با  بدانند  را  مطلب  واقعيت  آنكه 
سمت خودروی شيشه دودی می روند كه می دانند 
حامل صاحب منصب است؛ هيچكس نمی داند او 
كيست ولی همه می دانند كه جزء خواص آنطرف 

ِميز است!
همگان سريع حرف جوان هجده ساله سرباز را می 
صاحب  مرد  عاقله  ادعاي  بسته  چشم  ولي  پذيرند 
منصب را رد می كنند زيرا از اين جماعت دروغ زياد 
شنيده و بدقولي به كرات ديده اند. تا دير نشده حرف 

مردم را بشنويم و دردهايشان را درمان كنيم...

سعید  شفیعیان

 نویسنده و روزنامه نگار
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نقطه نظر

فرماندار: کرج شهر قحط الرجال 
نیست،مدیران کم کار برکنار می شوند!

معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج با بیان 
اینکه قحط الرجال نیست و مدیران زبده و صاحب تجربه 
هم در کرج کم نیستند به مأموریت ویژه انتخابات ۱۴۰۰ 
اشاره کرد و گفت: افزایش مشارکت در انتخابات موجب 

اقتدار هر کشوری است.
غفور قاسم پور با عنوان اینکه مردم از مسئولان خود انتظار 
خدمت دارند، اظهار داشت: عمرمدیریتی، کوتاه و فرصت 
خدمت اندک است و هر عملکردی نیز از سوی مدیران در 
حافظه مردم ثبت و ضبط می شود. اگر مدیری از جایگاه 
خود سوء استفاده کند باید پاسخگوی عملکرد خود باشد در 
عین حال مدیرانی که بجای فرصت سازی فرصت سوزی 

می کنند نیز باید میدان را به مدیران کاری واگذار کنند.
او با بیان اینکه قحطی الرجال نیست و مدیران زبده و 
صاحب تجربه هم در کرج کم نیستند به مأموریت ویژه 
تمامی  دارم  انتظار  افزود:  و  کرد  اشاره  انتخابات ۱۴۰۰ 
مدیران ادارات شهرستان در مرکز استان نهایت همکاری 
و مشارکت را با فرمانداری کرج در انجام وظایف خود و 
رسیدگی به مشکلات مردم و برگزاری انتخابات  آتی داشته 

باشند.
و  نیستند  پذیر  مسئولیت  که  افرادی  کرد:  تصریح  او 
همکاری لازم را ندارند شناسایی و فرصت حضور در میدان 

کار از آن ها سلب خواهد شد.
انتخابات،  قانون  بر اساس ماده ۲۱  او خاطرنشان کرد: 
مؤسسات  و  دولتی  ادارات  و  سازمان ها  وزارتخانه ها، 
وابسته به دولت و نهاد های انقلابی موظف اند که حسب 
درخواست وزارت کشور، استانداران، فرمانداران و بخشداران، 
کارکنان و سایر امکانات خود را تا خاتمۀ انتخابات در 
اختیار آنان قرار دهند. بدیهی است مدت همکاری کارکنان 
مذکور جزء ایام مأموریت نام بردگان محسوب خواهد شد.

فرماندار کرج همچنین گفت: برنامه های آموزشی انتخابات 
را که وزارت کشور، هیات مرکزی،شورای نگهبان ضروری 
تشخیص می دهند و همچنین اعلامیه ها و اطلاعیه های 
مربوط  به انتخابات باید از شبکۀ استانی بطور مستمر 

پخش شود که تمهیدات آن نیز اندیشیده شده است.
***

جناب آقای »غفور قاسم پور«، فرماندار محترم فعلی کرج  
و عضو سابق شورای شهر، از این صحبت بسیار مسرور 
شدیم؛ انصافا هم قانع کننده ست و به قدر کافی جذاب 
در نظر جلوه می کند! خب این خیلی خوب است که 
فی المثل هر مدیری که ناکارآمد بود را بی رودبایستی کنار 
بگذارید؛ اما پرسش اینجاست که سوای به حساب نیاوردن 
مدت زمان عضویت جنابعالی در دوره ی قبلی شورای شهر 
که حقیقتا ناکارآمد و ضعیف بود، خود شما در این مدت 
که به عنوان فرماندار کرج خدمت کردید، دقیقا چه گام 
مهم و مثبتی در این زمینه برداشته اید؟  لابد می گویید 
»ملاک حال فعلی افراد« است! خیلی هم عالی و درست. 
پس حالا که دیگر »حرف« زده اید مرد است و حرف اش! 
ببینیم چه می کنید... اگر تنها به همین یک حرف تان 
عمل کنید، نمره ی قبولی که هیچ، شک نکنید بیستِ 

مهمی از مردم خواهید گرفت.

جشنواره

برای حضور در  بازبینی ۵۷فیلم سینمایی، ۱۶فیلم  از  پس 
بخش سودای سیمرغ اعلام شدند. »قاتل و وحشی« مهم ترین 

غایب این فهرست است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، سیدمحمدمهدی 
طباطبایی نژاد- دبیر سی و نهمین جشنواره فیلم فجر، اسامی 
فیلم های سینمایی نامزد شده در بخش سودای سیمرغ این 

دوره از جشنواره را اعلام کرد.
بر این اساس، فیلم های زیر به بخش رقابتی جشنواره راه 

یافته اند:
محمدحسین  تهیه کننده:  آبیار،  نرگس  کارگردان:  ابلق،   -۱
قاسمی ۲- بی همه چیز، کارگردان: محسن قرایی، تهیه کننده: 
غفاری،  علی  کارگردان:  تک تیرانداز،   -۳ نوروزبیگی  جواد 
تهیه کننده: ابراهیم اصغری ۴- تی تی، کارگردان: آیدا پناهنده، 
تهیه کننده:  آیدا پناهنده ۵- خط فرضی، کارگردان: فرنوش 
صمدی، تهیه  کننده: علی مصفا ۶- رُمانتیسم عماد و طوبا، 
کارگردان: کاوه صباغ زاده، تهیه کننده: مهدی صباغ زاده ۷- روزی 
آذرنگ، تهیه کنندگان:  آبادان، کارگردان: حمیدرضا  روزگاری، 
علی اوجی، عبداله اسکندری ۸- روشن، کارگردان: سیدروح اله 
حجازی، تهیه کننده: سیدروح اله حجازی ۹- زالاوا، کارگردان: 
ارسلان امیری، تهیه کنندگان: سمیرا برادری و روح اله برادری 
۱۰- ستاره بازی، کارگردان: هاتف علیمردانی، تهیه کننده: علی 
مهدویان،  محمدحسین  کارگردان:  شیشلیک،   -۱۱ سرتیپی 
تهیه کننده: محمدرضا منصوری ۱۲- گیج گاه، کارگردان: عادل 
تبریزی، تهیه کننده: میرولی اله مدنی ۱۳- مامان، کارگردان: 
آرش انیسی، تهیه کننده: مجید برزگر ۱۴- مصلحت، کارگردان: 
منصور،   -۱۵ شفاه  محمدرضا  تهیه کننده:  دارابی،  حسین 
کارگردان: سیاوش سرمدی، تهیه کننده: جلیل شعبانی ۱۶- یدو، 

کارگردان: مهدی جعفری، تهیه کننده: محمدرضا مصباح
ساره بیات، محمد احسانی، مرتضی پورصمدی، بهرام توکلی، 
نیما جاویدی، سیدجمال ساداتیان و مصطفی کیایی داوران 

این دوره از جشنواره هستند.
از نکات قابل توجه غیبت فیلم سینمایی »قاتل و وحشی« به 

کارگردانی حمید نعمت الله در این بخش است.

فیلم های نامزدشده در بخش کوتاه داستانی

۱- جلد- کارگردان: احسان معجونی- تهیه کننده: سپیده نوروزی
فرانسوا  تهیه کنندگان:  عسگری-  علی  کارگردان:  شاهد-   -۲

موریسه، لورا ژومل، خورشید عالمی
۳- گوشت تلخ- کارگردان: فرید حاجی، تهیه کنندگان: فرید 

حاجی،  انجمن سینمای جوانان ایران
۴- ماسک - کارگردان: نوا رضوانی، تهیه کننده: نوا رضوانی

۵- ناهید- کارگردان: صمد علیزاده، تهیه کننده: رضا نصرتی 
حبیبی

۶- وضعیت اورژانسی- کارگردان: مریم اسمی خانی، تهیه کننده: 
وحید حسن زاده

فیلم های نامزدشده در بخش مستند بلند

تهیه کننده:علیرضا  دهقان،  علیرضا  کارگردان:  ایساتیس،   -۱
دهقان، راحیل صحرایی، تهیه شده در مؤسسه فرهنگی هنری 

مزرعه فیلم
۲- خانه، کارگردان: افسانه سالاری، تهیه کنندگان: جویل مرنان، 
افسانه سالاری، تهیه شده در کالکتیو داکمانیاکس، سینما 

ایزاینکامپلیت
گنجی،  مهدی  کارگردان:  شده،  خالکوبی  رویاهای   -۳

تهیه کننده: بهزاد توکلی
۴- کودتای 5۳، کارگردان: تقی امیرانی، تهیه کنندگان: تقی 

امیرانی،  تهیه شده در امیرانی مدیا
تهیه کننده:  مهدی شامحمدی،  کارگردان:  هزارپا،  ۵- هجده 
سینمای  گسترش  مرکز  در  شده  تهیه  شامحمدی،  مهدی 

مستند و تجربی، گروه مستند بنیاد روایت فتح

1۶ فیلم راه یافته به جشنواره فجر؛ 

از حـــضور »ابلق« تا »یدو«

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم پراگرسیو راک غیبت حضور The Absence of Presence اثری از گروه 
باسابقه کانزاس Kansas است. کانزاس تا به امروز ۱۶ آلبوم منتشر کرده است 
و ۹ آلبوم این گروه تا به امروز نشان طلایی، ۳ آلبوم نشان مولتی-پلاتینیوم 
به دست آورده اند و قطعه گردوغبار در باد این گروه، بیش از یک میلیون بار به 
فروش رسیده است.  این گروه از ابتدای قرن به مدت ۱۶سال فعالیتی نداشت 
به دنیای   The Prelude Implicit آلبوم مقدمه ضمنی با  و در سال ۲۰۱۶ 
موسیقی بازگشت. آلبوم غیب حضور دومین آلبوم این گروه پس از فعالیت 
مجدد و همکاری با رونی پلات به عنوان خواننده و کیبوردیست و چهارمین 
آلبوم آن ها بدون عضو مؤسسشان، استیو والش Steve Walsh است که در 
سال ۲۰۱۴ خود را بازنشسته کرد و همچنین شانزدهمین آلبوم آن ها از زمان 
شروع فعالیت آن ها در سال ۱۹۷۳ است.  قطعات این آلبوم با همکاری 
گروهی اعضا نوشته شده است. آلبوم The Absence of Presence بار دیگر 
موفقیت های پرشمار گروه Kansas را تکرار کرد و در جدول فروش بیلبورد 
در جایگاه دهم آلبوم های پرفروش قرار گرفت و در کشورهای زیادی نیز در 
فهرست پرفروش ها بود. از این آلبوم می توان به عنوان یکی از آثار درخشان 
این گروه یاد کرد که هم ساختاری مدرن و هزاره سومی دارد و هم به خوبی 

ریشه های اولیه آن ها را حفظ کرده است.

The Absence of Presence
::  کانزاس  ::  

خلاصه داستان: ده نفر که با یکدیگر نسبتی ندارند در یک شب بارانی، به خاطر 
نامساعد بودن جاده، مجبور به اقامت در یک متل می شوند. مدتی بعد، مسافران 
متل، به طرز مشکوکی یکی پس از دیگری به قتل می رسند. در بخشی از نقد و 
بررسی فیلم به قلم محمدرضا عبدی، آمده است: داستان فیلم در دو مكان كاملًا 
متفاوت )یکی دادگاه و دیگری مهمانسرا( اتفاق مي¬افتد. در دقایق نخستین فیلم، 
کارگردان سعی می¬کند تا کاراکترهای فیلم را به طور مختصر به بیننده بشناساند. 
افرادی که هر کدام با توجه به اتفاقی خاصی در یک مهمانسرای سر راهی گرد هم 
می¬آیند. مالكوم ريورز مرد زنداني روان پريشي است كه به جرم ارتکاب به چندین 
قتل، محكوم به اعدام است و در شب قبل از اجراي حكم به درخواست روانشناس او 
)ماليك( جلسه¬اي براي ارائه آخرين دفاعياتش ترتیب داده می¬¬شود. روانشناس 
او سعی دارد تا به حاضران در جلسه و قضات نشان دهد که قتل¬های مالكوم به 
طور ناآگاهانه و به دلیل شرایط روحی و روانی خاص او صورت گرفته است. آنچه که 
مالکوم براي حضار تعريف مي كند ماجراي شبي باراني¬ست كه در آن 10شخصيت 
داستان فیلم شامل یک بازیگر زن و راننده¬اش، یک پلیس و زندانی¬اش، یک 
دختر جوان، یک خانوادۀ سه نفره )زن و مرد و يك پسر بچه 10ساله( و یک زوج 
جوان به دليل شرايط بد جوي در يك مهمانسرا در حومه شهر توقف مي كنند و 

بهمراه صاحب مهمانسرا جمعي 11نفره را تشكيل مي دهن و...

Identity  -هویت
::  جیمز منگلد  ::

»زندگی ۳.۰؛ انسان بودن در عصر هوش مصنوعی« نوشته مکس تگمارک استاد 
فیزیک MIT و رئیس مؤسسۀ آیندۀ زندگی است. او مؤلف کتاب »جهانِ ریاضیاتیِ 
ما« است و در بسیاری از مستندهای علمی شرکت داشته است. عشقِ او به 
اندیشه های نو و ماجراجویی و آینده ای شوق انگیز مسری است. تگمارک در این 
کتابِ بسیار مهم که بر پژوهش های ژرف استوار است ما را به عمق اندیشه 
دربارۀ هوش مصنوعی و وضع بشر می برد و با پرسش های اساسیِ زمانه مان رو 

در رو می کند.
ما در آغاز ورود به عصری جدیدقرار داریم، عصری که در ان بسیاری از رؤیاها و 
تخیلات بشری به واقعیت می پیوندد و و هوش مصنوعی، جنگ ها، جنایات، 
می کند.  دگرگون  را  ما  بودن  انسان  حسّ  حتّی  و  جامعه  اشتغال،  عدالت، 
هوش مصنوعی، بیش از هر تکنولوژی دیگری، توانایی آن را دارد که انقلابی در 
آینده ی جمعی ما به پا کند. تگ مارک در این اثر به کندوکاو آینده می پردازد و 
ما را به دنیای بزرگ و عمیق هوش مصنوعی می برد و با اساسی ترین سؤالات 
زمانه آشنا می کند. »زندگی ۳.۰؛ انسان بودن در عصر هوش مصنوعی« ما را با 
ــ از ابََرهوش  چالش برانگیزترین مسائل روز در زمینۀ هوش مصنوعی آشنا می کند ـ
ــ و این چنین  گرفته تا معنا و آگاهی و مرزهای فیزیکیِ نهاییِ حیات در کیهان ـ

ما را مجهز می کند تا به بحثی که شاید مهم ترین بحث زمانۀ ما باشد بپیوندیم.

زندگی ۳.۰؛ انسان بودن در عصر هوش مصنوعی- مکس تگمارک
::  ترجمه: میثم محمدامینی   ::

کتابفیلم موسیقی

وحید تیموری

  خبرنگار 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حمید عنایت« 
- نویسنده و مترجم فقید - را گرامی می دارد

ورزشی

سیدرضا فیض آبادی- نویسنده و روزنامه نگار

رئیس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام گفت: استفاده از 
توان بالقوه موجود در بخش مربیان تحصیل کرده و متخصصان 
علمی، یکی از مهم ترین اهداف ما برای رسیدن به یک جامعه 
سالم و پرنشاط در رشته پرورش اندام و بدنسازی است و از 
آنجا که خود من در کنار ورزش قهرمانی تحصیلات آکادمیک 
را نیز ادامه دادم با افتخار از مدیران و مربیان تحصیل کرده 
جهت یک آینده روشن و پرنشاط دعوت به همکاری کرده ام 
تا به امید خدا دست در دست یکایک این عزیزان بنیاد این 
رشته های  پرطرفدار را علمی و مفید به حال جامعه بنا کنیم.
دکتر عبدالمهدی نصیرزاده که با مهدی غفاری از مربیان 
پرورش اندام و رئیس بازرسی پرورش اندام و بدنسازی استان 
قهرمان مسابقات  نایب  برادرش محسن غفاری-  و  تهران 
جهانی 2020 بوداپست گفت وگو می کرد، افرود: به قدری 
فضای کار در فدراسیون گسترده است و علاقه مندان زیادی 
در سراسر کشور در این رشته ها فعالیت می کنند که از ظرفیت 
و توان مدیران خوب و تحصیل کرده باید بهترین استفاده را 

ببریم تا بدنسازی و پرورش اندام در  مسیر واقعی خود قرار 
گیرد و جوانان و نوجوانان با خاطری آسوده به رشته مورد 

علاقه خود بپردازند.
و  اندام  پرورش  بازرسی هیئت  رئیس  غفاری که  مهدی 
بدنسازی استان تهران است و از جمله مربیان و باشگاه داران 
خوش سابقه این رشته نیز است، با تبریک به جامعه پرورش 
اندام برای انتخاب یک مدیر تحصیل کرده و جوان و پر انرژی 
به ریاست فدراسیون گفت: حقیقتاً مایه خرسندی است که 
فدراسیون پرورش اندام با انتخاب آقای نصیرزاده رویکرد 
جدیدی را پیش روی خود قرار داد و من به شخصه حاضرم  
تمام تجربیاتم را با عشق و علاقه در اختیار فدراسیون قرار 
دهم چون احساس می کنم فضا برای همکاری از هر نظر 

آماده است.
محسن غفاری- قهرمان چند دوره بازی های جهانی و پرورش 
اندام که اخیراً در مسابقات جهانی بوداپست نایب قهرمانی 
جهان را در بادی بیلدینگ برای کشورمان به ارمغان آورده 
نیز با تبریک به نصیرزاده گفت : امیدوارم با وجود شما که 

خود خاک کشتی را خورده اید و همگان از مدیریت و درایت 
شما به نیکی یاد می کنند قهرمانان پرورش اندام و بدنسازی 
مورد حمایت قرار گیرند تا قهرمانان با روحیه و پشتوانه 
معنوی فدراسیون در میادین جهانی و آسیایی حضور یابند.
ریاست  به  قبل  ماه  نصیرزاده که حدود یک  عبدالمهدی 
فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام انتخاب شد عضو هیئت 
علمی دانشگاه پیام نور و سال ها مدیرکل تربیت بدنی این 

دانشگاه بود.

فدراسیون  ریاست  به  دبیر  علیرضا  انتخاب  از  وی پس   
فدراسیون  لیگ  سازمان  ریاست  به  وی  سوی  از  کشتی 
کشتی برگزیده شد و امسال با وجود کرونا، لیگ های فرنگی 
رئیس  دبیر-  علیرضا  کرد.  برگزار  نظم خاصی  با  را  آزاد  و 
فدراسیون کشتی در تلاش است تا همچنان از نصیرزاده در 
سازمان لیگ کشتی استفاده کند البته لیگ کشتی تا بعد 
از بازی های المپیک توکیو تعطیل خواهد بود و تا آن موقع 

باید ببینیم چه اتفاقی می افتد.

در نشست با قهرمان دوم جهان چه گذشت؟

ضرورت حمایت از قهرمانان برای حضور در میادین جهانی

پرورش اندام

اتومبیل  به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه 
سواری رنو ال نود سفید رنگ روغنی سال ۱۳۹۰ به شماره پلاک 
انتظامی ۶۵۹ م ۸۵ ایران ۶۸ متعلق به آقای حسین اشرفی 
میباشد شماره موتور ۱۳۵۰۲۸ و شماره شاسی ۱۰۹۸۵۶۸ که 
به استناد سندنکاحیه ۷۸۶۸ - 1386/8/16 دفترخانه ازدواج ۲۹ 
و طلاق ۱۴ شهر کنگاور استان کرمانشاه در قبال طلب خانم 
مهتاب محمدی گردكانه ء در قید بازداشت میباشد. که طبق 
نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/9/24 توصیف 
اجمالی آن عبارت است : مشخصات خودرو : شماره انتظامی 
۶۵۹ م ۸۵ ایران ۶۸ ، نوع : سواری ، سیتم رنو ال نود ، مدل 
۱۳۹۰ ، رنگ : سفید روغنی ، شماره شاسی ۱۰۹۸۵۶۸، شماره 
موتور : ۱۳۵۰۲۸ ، تعداد چرخ :۴، تعداد محور: ۲، تعداد سیلند: 
۴، نوع سوخت : بنزین ، ظرفیت: ۵ نفر وضعیت ظاهری وفنی 
خودرو در زمان بازدید کارشناسی: اطاق وبدنه : درب های جلو ، 
سپر جلو ، عقب و .... دارای آثار بازسازی و خط و خش جزئی 
بوده. داشبورد : سالم ، صندلی تودوزی : سالم ، نقايض ظاهری: 
 . باشد  راست دچار خوردگی جزئی می  گلگیر عقب سمت 
موتور و گیربکس و دیفرانسیل : سالم ، تایرها : ۷۰ درصد.

ضمنا بستانکار اعلام نموده است خودرو مذکور فاقد بیمه 
شخص ثالث می باشد. اتومبیل فوق در کرج - میدان سپاه- 
بلوار مصطفی خمینی - پارکینگ ثامن توقيف میباشد طبق 
نظر کارشناس رسمی دادگستری در مورخ 1399/9/24 به مبلغ 
1/510/000/000 ریال ارزیابی شده ، از طریق مزایده به فروش می 
رسد. مزایده روز یک شنبه مورخ 1399/11/19 از ساعت ۹ الی ۱۲ 
در محل کرج - میدان سپاه - بلوار مصطفی خمینی - پارکینگ 
ثامن برگزار میگردد . مزایده از مبلغ 1/510/000/000 ریال شروع 
به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه 
هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است ونیم عشر و 
حق مزایده نقدا وصول خواهد شد و شرکت در مزایده منوط 
به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده 
ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است 
. برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف 
مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع 
نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به 
حساب سپرده ثبت واریز نکند ، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده 
و به حساب خزانه واریز خواهد شد . در این صورت ، عملیات 
فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. چنانچه 
روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیر مترقبه گردد، در روز 
اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. 

99/812ف   تاریخ انتشار:99/11/8
ایرانی - رئیس اجرای ثبت کرج - از طرف تقوی

به موجب پرونده اجرایی کلاسه فوق ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی به شماره ۲۳۲۳۹ فرعی از ۱۵۵ اصلی مفروز و مجزا شده از ۳۵۴۳ فرعی از اصلی مذکور 
قطعه ۳ واقع در کرج به مساحت 120/43 متر مربع واقع در سمت شمالی طبقه دوم که )۲/۳۸( دو متر و سی وهشت دسیمتر مربع آن بالکن مسقف ، )۵۹( پنجاه 
ونه دسیمتر مربع آن پیشرفتگی است. به حدود: شمالا: در چهار قسمت، که قسمتهای دوم و سوم آن شرقی، است. اول دیوار و پنجره قسمت پیشرفتگی ساختمان 
بطول هفت متر و پنجاه و یک سانتیمتر به فضای خیابان ۱۲ متری دوم دیواریست پیشرفتگی بطول هشت سانتیمتر به فضای خیابان ۱۲ متری سوم دیواریست 
بطول یک متر و پنجاه سانتیمتر به فضای باز مشاعی چهارم دیواریست بطول شصت و سه سانتیمتر به فضای باز مشاعی شرقا: دیواریست بطول دوازده متر و هفت 
سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماوراء آن قطعه ۲۵ تفکیکی قرار دارد جنوبا: در نه قسمت، که قسمتهای دوم و ششم آن شرقی ، قسمت چهارم آن غربی ، 
است . اول نرده ایست بطول دو متر و بیست و هشت سانتیمتر به نورگیر مشاعی دوم دیوار و پنجره است بطول یک متر و نوزده سانتیمتر به نورگیر مشاعی سوم 
دیواریست مشترک بطول یک متر و هشتاد و هشت سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۴ چهارم دیواریست مشترک بطول دو متر و هفتاد وشش سانتیمتر به 
آپارتمان مسکونی قطعه ۴ پنجم دیواریست مشترک بطول یک متر و چهل سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۴ ششم دیواریست مشترک بطول یک متر و هشتاد 
سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۴ هفتم دیواریست مشترک بطول هفت سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه ۴ هشتم درب و دیوار است بطول یک متر و 
هجده سانتیمتر به راه پله و راهرو نهم دیواریست بطول دو متر و پنج سانتیمتر به آسانسور غربا: در چهار قسمت، که قسمت دوم آن شمالی، است . اول دیواریست 
بطول دوازده متر و چهل و دو سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماوراء آن قطعه ۲۳ تفکیکی قرار دارد دوم دیواریست بطول شصت و پنج سانتیمتر به فضای 
باز مشاعی سوم دیواریست بطول یک متر و پنجاه سانتیمتر به فضای باز مشاعی چهارم دیواریست پیشرفتگی بطول هشت سانتیمتر به فضای خیابان ۱۲ متری 

مشخصات منضمات ملک: انباری قطعه ۴ به مساحت 2/96 به حدود اربعه: شمالا: دیواریست بطول یک متر و هشت سانتیمتر به پیلوت مشاعی شرقا: دیواریست 
مشترک بطول دو متر و هفتاد و سه سانتیمتر به انباری قطعه ۳ جنوبا: درب و دیوار است بطول یک متر و هشت سانتیمتر به حیاط مشاعی غربا: در دو قسمت اول 
دیواریست مشترک بطول یک متر و پنجاه و هشت سانتیمتر به انباری قطعه ۵ دوم دیواریست مشترک بطول یک متر و شانزده سانتیمتر به انباری قطعه ۱  پارکینگ 
قطعه ۳ به مساحت ۱۲ به حدود اربعه: شمالا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول دو متر به پارکینگ قطعه ۲ شرقا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول 
شش متر جنوبا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول دو متر غربا: خط فرضی. به محوطه مشاعی است بطول شش متر  به مالکیت فهیمه برجی برنلقی مالک 
شش دانگ عرصه و اعیان، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۸۲۶۸۳۴ سری ب سال ۹۵ با شماره دفتر الکترونیکی الکترونیک ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۰۹۰۴۱۳۳۱ 
ثبت گردیده است. و برابر سند رهنی شماره ۱۸۷۶۷ مورخ 1397/6/7 دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۲۰ شهر کرج در رهن بانک انصار قرار دارد به نشانی کرج شهرک 
مطهری بلوار جمهوری شمالی بن بست بوستان ۵ مجتمع بلوط سوم پ ۳۵۱ طبقه دوم واحد شمالی ۳ که در مورخ 99/6/26 توسط کارشناس رسمی دادگستری 
به مبلغ 15/655/900/000 ریال ارزیابی گردیده است توصیف اجمالی: مجتمع مسکونی مورد تعرفه به نشانی فوق در عرصه ای به مساحت 284/4مترمربع در ۵ طبقه با 
اسکلت بتنی، سقف تیرچه یونولیت و نمای سنگ و دارای آسانسور و مشاعات ، شامل همکف به صورت پارکینگ و انباری و طبقه اول و دوم و سوم هر کدام در قالب 
دو واحد مسکونی و طبقه چهارم به صورت تک واحدی مجموعا ۷ واحد مسکونی با سال ساخت ۱۳۹۴ می باشد که واحد آپارتمان مورد تعرفه مشتمل بر ۳ خواب ، 
هال و پذیرایی، آشپزخانه و سرویس بهداشتی و حمام که کف واحد سرامیک ، دیوارها نقاشی و پنجره یو پی وی سی ، درب ها چوبی و درب ورودی ضد سرقت ، دارای 
کابینت ، پکیج و شوفاژ و کولر و اسپیلت و انشعاب آب و برق و گاز اختصاصی می باشد، طی بازدید از آپارتمان موصوف متصرف آپارتمان آقای علی اکبر نظر کلیشمی 
اظهار می دارد این آپارتمان را به صورت مبایعه نامه پیش خرید نموده است که عملیات نازک کاری آن در زمان تحویل تکمیل نبوده و اجرای نقاشی ، کابینت ، قفسه 
بندی داخل کمدها و رادیاتورها و اسپیلت و قرنیزها و توری پشت پنجره ها ، مابه التفاوت قیمت سرامیک کف توسط ایشان انجام شده است و پس از تحویل آپارتمان 
در تاریخ 95/6/17 به نامبرده بر اساس صورتجلسه تحویل واحد ، داخل واحد توسط ایشان تکمیل و آماده بهره برداری گردیده است که ایشان با خانواده خود در آن سکونت 
دارند و متصرف آپارتمان مبایعه نامه ای به شماره ثبت قرارداد ۱۱۴۹۴۹۳۹ به تاریخ ثبت 94/2/11با شناسه مشاور املاک ۱۱۳۸۷۰ و کد رهگیری ۱۳۱۱۰۰۹۸۷۰۷۹۰ آقای 
ابراهیم جلوداری همسر راهن مورد رهن را به آقای علی اکبر نظر کلیشمی به عنوان خریدار با ثمن معامله مجموعا به مبلغ 3/250/000/000 ریال معادل سیصد و بیست 
و پنج میلیون تومان فروخته است. پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز دوشنبه مورخ 99/11/20 از طریق اداره اجرای اسناد رسمی کرج واقع در کرج میدان آزادگان از 
طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 15/655/900/000 ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدأ فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی 
های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری 
و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های 
فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدأ وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری 
بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شایان ذکر است که شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب 
سپرده ثبت وحضور خریدار با نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به 
حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب 
خزانه واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. طبق اعلام وکیل بستانکار پلاک مورد رهن فاقد بیمه می باشد. 

99/811ف    تاریخ انتشار:99/11/8
قاسمی - معاون اجرای ثبت کرج

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی
 کلاسه ۹۹۰۳۷۵۴

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد رهنی( پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۴۴۶۵  
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علیرضا منصوری« ورزشی
- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

روند کیفی سازی لیگ فوتسال زنان متوقف شده است
سرمربی تیم ملی فوتسال زنان گفت: برای داشتن لیگ با کیفیت، 

سطح مسابقات را باید بالا ببریم و از ۲ فصل گذشته این روند 
شروع شد اما متأسفانه با تصمیم سازمان لیگ برای افزایش 

تیم ها، کیفیت فدای کمیت شد و این روند امسال متوقف 
شده است.

»آقایی« شانس المپیکی شدن را از دست داد
محمدرضا پوریا- رئیس فدراسیون اظهارکرد: ثریا آقایی- ملی پوش بدمینتون، 

اکنون دارای رنکینگ ۱۰۰جهان در رشته بدمینتون است اما وی هفته 
گذشته به دلیل مصدومیت از ناحیه زانو در مسابقات لیگ برتر، 

بازی های المپیک توکیو را از دست داد. وی افزود: به دنبال جراحی 
زانوی او هستیم و او حداقل یکسال از میادین ورزشی دور می شود.

قضاوت دوباره داور زن!
آسو جواهری، پیش از این به دلیل آنکه در زمینه جامعه شناسی ورزش و 

مطالعات جنسیت و اقتصاد سیاسی ورزش فعالیت می کند، توسط 
کمیته داوران تهدید به محرومیت شده بود اما اکنون نام او در گروه 

داوری دیدار تیم های وچان کردستان و قشقایی شیراز قرار گرفته 
است و جمعه- ۱ بهمن ماه به عنوان داور چهارم قضاوت خواهدکرد.

سرمربی هندبال مس: هزینه مازاد به گردن تیم ها افتاد
حمید صادقی می گوید با صعود ۴تیم به دور بعد مسابقات لیگ برتر هندبال مردان 

هزینه مازاد به تیم ها تحمیل شده است. وی افزود: طبق آیین نامه قراربود 
۳تیم به بالا صعود کنند اما با آرای کمیته انضباطی قرارشده ۴تیم از هر 

گروه بالا بیایند.گویا فدراسیون این تصمیم را گرفته است که تضییع 
حقی صورت نگیرد.

ایران میزبان اردوی مشترک با تیم ملی تکواندوی بلغارستان
با  مشترک  اردوی  برپایی  برای  بلغارستان  تکواندوی  تیم ملی 

ملی پوشان ایران، ۲۰بهمن ماه وارد تهران می شود. با درخواست 
فدراسیون تکواندوی بلغارستان اردوی مشترک تکواندوکاران 

این کشور با ملی پوشان تکواندوی ایران در مرکز جهانی 
تکواندو برگزار می شود.

دعوت خدابنده و میرحسینی به اردوی تیم ملی تکواندو
مرحله جدید اردوی تیم ملی تکواندو بانوان ایران که از روز شنبه- ۴بهمن ماه با 

۱۲تکواندوکار آغاز شده بود از روز دوشنبه با ۱۴هوگوپوش تمرینات خود 
را پیگیری می کنند. با اعلام سازمان تیم های ملی و نظر کادرفنی، 

اکرم خدابنده و ملیکا میرحسینی به مرحله جدید اردوی تیم ملی 
تکواندو ملحق شدند.

بازدید سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو از اردوی تیم ملی کاراته
سرپرست کاروان ایران در بازی های المپیک توکیو از اردوی تیم ملی کاراته 

بازدید کرد.در ادامه بازدیدهای سرپرست المپیک2020، نصراله سجادی 
به همراه محسن رضوانی، عضو هیئت اجرایی و رئیس فدراسیون 

شنا، شیرجه، واترپلو و پیمان فخری، رئیس مرکزنظارت بر تیم های 
ملی از اردوی تیم ملی کاراته در آکادمی ملی المپیک دیدن کردند.

نجاتی: برای حضور در المپیک بسیار باانگیزه هستم
عضو تیم ملی کشتی فرنگی در وزن ۶۰کیلوگرم گفت: درگیری با ویروس کرونا، 

مانعی برای آماده سازی من به جهت حضور دررقابت های لیگ و اردوهای 
تیم های ملی نشد.علیرضا نجاتی افزود: باتوجه به قراردادی که داشتم 

دررقابت های لیگ حضور یافتم، اما خداراشکر درحال حاضر وضعیتم 
بسیارخوب است و ازلحاظ بدنی و وزنی نیز مشکل خاصی ندارم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

مهدی حیدری جوانی تحصیلکرده و از جنس ورزش که 
سال ها در کنار پدرش عزالدین حیدری درس های تجربی 
مدیریت هیات و فدراسیون همگانی را لمس کرده به عنوان 
رئیس جدید فدراسیون نجات غریق انتخاب شد و به نظر 

مجمع نجات غریق انتخاب خوبی را انجام داده است.
شده  انتخاب  فدراسیون  ریاست  به  حالی  در  حیدری 
که اولین تجربه جدی مدیریتی اوست اما گفتیم که از 
دوران نوجوانی و جوانی در بطن مدیریت های ورزش بوده 
چه اینکه پدرش عزالدین حیدری سال ها رئیس هیات 
همگانی تهران بود، مدتی دبیر فدراسیون همگانی شد و 
بعدا یک دوره نیمه تمام هم به ریاست فدراسیون همگانی 

انتخاب شد.
در تمامی این سال ها مهدی حیدری کنار پدرش حضور 
داشته و علاوه بر اینکه در رشته کشتی فعالیت جدی 
داشت تحصیلاتش را نیز ادامه داد تا به عنوان کارمند 
وزارت ورزش استخدام شد و اکنون جزو کارشناسان وزارت 

ورزش و جوانان محسوب می شود.
وی مجموعه ای را تحویل گرفته که از ابتدای تاسیس 
در اختیار یک نفر بود و آن هم مهندس میرسلیم بود. 
میرسلیم هم از افراد سالم و بی حاشیه بود ولی در امر 
آموزش و توسعه و توجه به ناجیان غریق که وظیفه ذاتی 
این فدراسیون است ناکام و بی توجه بود و یک مدیریت 
خشک و یکنواختی را اعمال می کرد که خیلی با روحیات 

ورزشی ها سازگاری ندارد.

بنابراین مهدی حیدری وظیفه سنگینی را بر عهده دارد و 
آنگونه که از صحبت های کارشناسان بر می آید وی ابتدا 
باید پایه های آموزش  فداسیون نجات غریق را محکم کند 
و با استفاده از ناجیان متعدد خانم و آقا که در سراسر کشور 
به خصوص در نوارهای ساحلی شمال و جنوب داریم کمی 
به مردم آرامش بدهد و سپس از بزرگان و کارکشته ها 
دعوت کند تا در کمیته های مختلف حضور یابند و یک 
هیات مدیره یا هیات رئیسه قوی و کار آمد تشکیل دهد.

ارتباط با رسانه ها و آموزش از طریق صدا و سیما و تقویت 
هیات های استان های ساحلی از دیگر برنامه های مهم 

وی می تواند باشد .
این یک آزمون مهم برای مدیر جوانی مثل مهدی حیدری 
است که با اخلاق خوب و حسنه و شناختی که جامعه 
ورزش روی وی دارند بتواند مدیریت جوان ها را در ورزش 

به اثبات برساند. برایش آرزوی موفقیت داریم و امیدواریم 
در این مسیر موفق باشد.

مجمع انتخابات فدراسیون نجات غریق و غواصی امروز 
سه شنبه ۷ بهمن به ریاست مهدی علی نژاد و با حضور 
کیکاووس سعیدی نماینده کمیته ملی المپیک، مهدی 
مستجاب الدعوه سرپرست فدراسیون نجات غریق و غواصی 
و علیرضا خسروی مدیر کل دفتر امور مشترک فدراسیون 
ها در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد و مهدی 
حیدری با کسب ۲۷ رای از ۴۲ نفر رای اعضای مجمع به 
مدت ۴ سال ریاست فدراسیون نجات غریق و غواصی را 

بر عهده گرفت.
همچنین فرهنگ شادنیا ۱۲ رای و محمد بابایی ۳ رای در 
انتخابات کسب کردند و عابد حقدادی یکی از کاندیداها در 

مجمع حضور نداشت.

مهدی حیدری؛ مدیری جوان از جنس ورزش رییس نجات غریق شد
یادداشت جهان فوتبال

آلگری با رم به توافق رسید 
سرمربی سابق تیم فوتبال یوونتوس در آستانه 
بازگشت به سری A قرار دارد و به زودی ممکن از 

پایتخت ایتالیا سردرآورد.

ژکو پیشنهاد بازی در وستهام را رد کرد
ستاره بوسنیایی تیم فوتبال رم که در آستانه 
جدایی از جالوروسی قرار دارد، اولین پیشنهادش 

برای بازگشت به لیگ برتر انگلیس را رد کرد.

هواداران برشا به بالوتلی جای پارک ندادند!
هواداران تیم فوتبال برشای ایتالیا که از دست 
مهاجم پیشین خود خشمگین هستند به او 

اجازه ورود به ورزشگاه این تیم را ندادند.

یوونتوس قرارداد مک کِنی را قطعی می کند 
وستون مک کِنی که تابستان اخیر با قرارداد قرضی 
یک ساله به ارزش 4.5 میلیون یورو از شالکه به 
یوونتوس پیوست، عملکرد خوبی از خود در این 
تیم نشان داده و به همین خاطر مدیران باشگاه 

یوونتوس در پی قطعی کردن قرارداد او هستند.

پیروزی پورتو با گل مهدی طارمی 
تیم پورتو با درخشش دوباره مهدی طارمی پیروزی 
دیگری در هفته پانزدهم لیگ برتر پرتغال دشت 
کرد. تیم پورتو بامداد دیروز، با یک گل در خانه 
تیم انتهای جدولی فورنسه پیروز شد. مهدی 
طارمی گل سه امتیازی پورتو را در دقیقه 15 این 

مسابقه وارد دروازه حریف کرد.

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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»سردار کمالی«: 
اگر بر دست سرباز بوسه نمی زنید 

لااقل بر صورتش سیلی نزنید
قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه  مشاور عالی 
ستادکل نیروهای مسلح گفت: اگر بر دست سرباز بوسه 

نمی زنید زمینه سیلی به صورت سرباز را فراهم نکنید.
مشاور  کمالی؛  موسی  سردار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
عالی قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه ستادکل 
نیروهای مسلح در یادداشتی به برخورد نماینده مجلس با 
سرباز وظیفه راهور واکنش نشان داد که در این یادداشت 
آمده است: در جریان کتک خوردن  سرباز بابلی و سیلی 
خوردن سرباز راهور، عده ای دنبال حق و حقیقت و حق سرباز 

نیستند و به دنبال منافع خودشان هستند.
فردی که بر خلاف قانون به گوش مجری قانون سیلی زده 
طبق قانون باید موضوع رسیدگی و فرد خاطی تنبیه شود 
و قانون هم نحوه رسیدگی را مشخص کرده است، بگذریم 
که از این جریان عده ای دنبال این هستند از این  نمد برای 
خودشان کلاهی ببافند. ضد انقلاب ملعون وارد صحنه  شده 
و اصل انقلاب را مورد هجمه قرار داده، عده ای از سیاسیون، 
جناح رقیب را به چالش کشیده اند، عده ای مجلس را مورد 
توهین قرار می دهند، تعدادی هم که حال سربازی و خدمت 
ندارند در گروهای خود جشن گرفته اند که سوژه ای درست 
شد بیایید موج سواری کنیم »ترند« شویم، سربازی را بکوبیم 
اما در این جریان دو نکته حائز اهمیت است که کمتر مورد 
توجه قرار گرفته است. اولاً برای چندمین بار اثبات شد که 
سرباز در نزد مردم دارای شأن و منزلت بالایی است. ثانیاً 
کسانی که زمینه این بی حرمتی را به سرباز فراهم  کرده اند 
نباید از نظر دور بمانند، کسانی که شأن و منزلت سربازی 

را پایین آوردند در این بی حرمتی به سرباز سهیم هستند.
مال،  جان،  حافظ   وطن،  استقلال  عزت،  مدافع  سرباز 
ناموس مردم، زینت کشور و دژ مستحکم ملت است، به 
المومنین   امیر  »حضرت  )ره(  خمینی  امام  حضرت  قول 
نامدارترین سرباز گمنام اسلام  است« و اظهار  علی )ع( 
امیدواری می کند ان شاءالله اسم ایشان را در آن کتابی  که 
اسم سربازها را می نویسند، بنویسند یا مقام معظم رهبری 
می فرمایند »سربازی در جنگ و صلح در صف اول نیازهای 
کشور است، سربازان در سخت ترین شرایط دارند از این کشور 
دفاع می کنند و برای استقرار و توسعه امنیت کشور  تلاش 
می کنند. اما یک خبرگزاری که از بیت المال کشور ارتزاق 
می کند و  آن را شهروند صفر درجه می نامد، زمینه سیلی 
به سرباز را فراهم کرده است، مجری صدا و سیما که در 
سایه امنیت حاصل از تلاش همین سربازان جان بر کف، 
به راحتی برنامه می سازد، آنها را بیکار می نامد و جو را برای 
سیلی به سرباز آماده کرده است یا نماینده ای که برای چند 
رأی و مصاحبه و بدون هیچگونه اطلاع از مسائل نظامی 
و امنیتی  و حتی فرق انتخابی و حرفه ای را نمی داند و 
حتی نمی داند ایران سالها از از روش ترکیبی یعنی وظیفه 
و حرفه ای استفاده می کند و در حال حاضر ده ها هزار سرباز  
حرفه ای دارد، روش سربازی در ایران را عقب مانده و ترکیبی 
و فلان کشور را مترقی می داند عملا به سرباز سیلی زده 
است. سرباز مدافع وطن را که باید دستش را بوسید وقتی 
بیکار و اتلاف عمر معرفی می کنند به صورت سرباز سیلی 
مردم  که چرا  پیام می دهند  از سربازان  است، خیلی  زده 
سرباز را تحویل نمی گیرند و در پاسخ می گوییم وقتی شما 
را بیکار و علاف معرفی می کنند، چه انتظار دارید که شما را 
تحویل بگیرند. پس اگر به سرباز توهین می شود اگر سرباز 
به صندلی بسته شده و کتک می خورد  یا اگر قاضی حکم 
می دهد سرباز پابرهنه دم در همه اتاق های یک مجتمع 
قضائی برود و بدون هیچ توضیحی بگوید غلط کرده است یا 
در فلان مسیر چند راننده پشت ماشین می نویسند  از سوار 
کردن سرباز معذوریم یا سرباز سیلی میخورد یا فلان مسئول 
می نویسد ورود سرباز ممنوع و یا... این ها همه بخاطر بی 

ارزش تلقی کردن سرباز است.

خطِ قرمز!

۱۰ بازی و پانزده امتیاز، سه پیروزی و شش تساوی و یک 
شکست، بالاخره پس گذشت قریب به پنج سال پرسپولیس 
با یحیی گل محمدی وارد بحران شد. پس از شکست در 
برابر اولسان هیوندای در فینال لیگ قهرمانان آسیا، اغلب 
سیستم VAR را دلیلی بر شکست پرسپولیسی ها دانستند، 
اما کمتر کسی می خواست از مشکلات فنی تیم یحیی 
صحبت کند، گویا انداختن تقصیرات بر گردن اجرای عدالت 
برای هواداران پرسپولیس راحت تر از قبول ضعف یحیی و 
دستیارانش بود. اما به هرحال پرسپولیس یحیی با قبول 

شکست، به تهران بازگشت. برنامه  بازی های 
لیگ برتر هم برای سرخ ها چندان 

فشرده نبود و به طور میانگین 
هر شش روز یکبار، پرسپولیسی 
خود  حریفان  مصاف  به  ها 
می روند، اما تا به اینجای کار، 
شرایط در دیدارهای بعد از فینال 
دوحه برای سرخ  های تهرانی آن 
طوری که باید پیش نرفته است.

پرسپولیسی که بعد از فینال، کمر راست نکرد
پس از شکست در فینال آسیا، پرسپولیس از شش بازی که 
در لیگ برتر انجام داده، یک پیروزی، چهار تساوی و یک 
شکست را تجربه کرده، شرایطی که نرمال به نظر نمی رسد، 
پرسپولیس یحیی در این فصل از رقابت ها برخلاف آن 
چیزی که در این چند سال اخیر از تیم پرسپولیس سراغ 
داریم، زمین تا آسمان متفاوت است، نه خوب گل می زند و 

نه خبری از آن دفاع تیمی مطمئن است .
فرار رو به جلو؛ تغییر نگرش از نوع مخرب

جدا از ضعف فنی مشهود پرسپولیسی ها تغییر نگرش 
فنی  کادر  به چشم می خورد،  است که شدیدا  کادرفنی 
پرسپولیس با یحیی و دستیاران نگرشی متفاوت با کادرفنی 
برانکو دارند، این موضوع هم از سبک بازی پرسپولیسی ها 
مشخص است و هم می توان از نتایج تیم متوجه شد، این 
تغییر نگرش به اندازه بسیار زیادی مخرب بوده و تقریبا پس 
از گذشت یک سال و اندی، روح برانکو را از پیکر پرسپولیس 

جدا کرده است.
اما یک موضوع مهم تر هم وجود دارد که آن، نوع رفتار 
کادرفنی پرسپولیس به سرمربیگری یحیی گل محمدی 

است، جایی که هنوز هم فینالیست شدن تیم را علتی 
برای تمامی تصمیمات نچندان معقول این چند وقت اخیر 
می دانند و دل به نایب قهرمانی خوش کرده اند و هنوز در 
باد پیروزی النصر خوابیده اند، آفتی که این روزها بلای جان 
پرسپولیس شده است، بهانه جویی، از دیگر نکات منفی 
کادرفنی پرسپولیس است، جایی که به کرات از جدایی 
بازیکنان صحبت می کنند، در شرایطی که در فصل نقل و 
انقالات با نظر شخص یحیی گل محمدی نه بازیکن جدید 
جذب شد که به رکورد عجیبی در نقل و انتقالات فوتبال 

ایران محسوب می شود.
پرسپولیس یحیی در بن بست تاکتیکی

آنطور که پیدا است، یحیی تنهاتر از ترند توئیتر »یحیی تنها 
نیست« و طرح های موزائیکی »یحیی در قلب« و »امپراتور« 
است، آن هم نه با بهانه جویی و علت تراشی برای نتایج 
نامساعدشان، زیرا با رفتن رسول پناه و به کرسی نشستن 
حرف گل محمدی، او دیگر هیچ مخالفی در پرسپولیس 
ندارد، اما گل محمدی و دستیارانش برخلاف آن چیزی 
که در ظاهر و صحبت هایشان به نمایش عموم می گذارند، 
در بن بست تاکتیکی قرار گرفته اند، شرایطی که پس از 

چهارسال متوالی قهرمانی در لیگ برتر، نمی تواند چندان 
می تواند  نهایت  در  و  باشد  هواداران  برای  پذیرش  مورد 

جایگاه گل محمدی را متزلزل کند.
پنج بازی تا پایان نیم فصل برای پرسپولیسی ها باقی است، 
دیدارهایی که حداقل دو جدال سخت و نفسگیر با  تراکتور 
و گل گهر سیرجان خواهد بود و پیکان و مس رفسنجان هم 
حریفان دست و پا بسته ای نخواهند بود، شاید تنها دیدار 
نسبتا آسان پرسپولیس تا نیم فصل، دیدار هفته سیزدهم 
با ماشین سازی تبریز باشد که در این فصل در برابر تیم های 

مدعی، عملکرد قابل قبولی ارائه داده است.
رسول پناه و شد آنچه که نباید می شد

داستان درگیری های یحیی گل محمدری مهدی رسول پناه، 
هنوز تمام نشده است، آخرین بیانیه رسول پناه و صحبت از 
پرونده های فساد، درگیری گل محمدی را با مدیرعامل اسبق 
سرخ ها به بالاترین حد ممکن رسانده است، البته دعوت 
به مناطره از سوی رسول پناه می تواند این حواشی را به 
بالاترین حد ممکن برساند، گرچه با آن سیاستی  که از 
یحیی سراغ داریم، بعید است پیشنهاد رسول پناه را قبول 

کند و خود را در خطر اخراج قرار دهد...

داستان جلد

یحیی در بن بست تاکتیکی؛ 

وضعیتِ قرمز 
سرانجام، روح برانکو از پیکر پرسپولیس جدا شد  

اول دیدار سرخ ها در برابر شاگردان فاضلی در نساجی مازندران بود، تیمی که در این فصل از رقابت ها چندان عملکرد مطلوبی را از خود به نمایش نگذاشته است. بدون تعارف 
پرسپولیسی ها که هیچ، امثال رئال مادرید و بارسلونا هم در چنین زمینی توانایی اجرای کار تاکتیکی ندارند، اما پرسپولیس در آن دیدار چندان خوب ظاهر نشد و تک گل احمد 

نوراللهی در دقایق پایانی، یک امتیاز را برای سرخ ها به ارمغان آورد.

پرسپولیس در دومین دیدار خود در برابر ذوب آهن رحمان رضایی حاضر شد، دیداری که شروعی برای نگرانی های هواداران بود، نیمه اول معمولی و نیمه دوم افتضاح، یک تساوی 
یک یک برای سرخ ها داشت، البته اگر شانس یار یحیی و تیمش نبود، ذوب آهن به راحتی توانایی شکست پرسپولیس را در آزادی داشت، البته گل محمدی با بیان کلمه غافلگیری 

تیمش، فرار رو به جلو را به قبول اشتباه ترجیح داد، اما سبک بازی پرسپولیس، کاملا واقعیت را بیان می کرد.

سومین دیدار پرسپولیسی ها در برابر سپاهان بود، در ابتدای کار ترکیب اولیه سرخ ها و استفاده از سه هافبک تدافعی و در مرحله بعد هم نوع بازی پرسپولیسی ها، آغازی برای 
هجمه و بیشتر شدن فشارها بر روی گل محمدی و دستیارانش در پرسپولیس بود، جایی که در یک دیدار خانگی، تیمی در سطح پرسپولیس برای گرفتن حداقل امتیاز به میدان 

آمده بود و اگر حامد لک عملکرد درخشانی نداشت، شاید اولین شکست سرخ ها در برابر همان سپاهان به دست می آمد.

پرسپولیسی ها که با سه تساوی پیاپی پای به شهرآورد پایتخت گذاشته بودند، پس از دریافت گل در همان دقایق ابتدایی، در نیمه اول مسابقه چندان توانایی خلق موقعیت 
نداشتند، اما نیمه دوم با اشتباهات استقلالی ها حالا از کادرفنی بگیر تا بازیکنان، پرسپولیس یک نمایش امیدوارکننده ارائه داد، اما تک گل دقایق پایانی مهدی قایدی، چهارمین 

تساوی شاگردان گل محمدی را هم رقم زد، تا بازهم شرایط برای شاگردان گل محمدی خوب پیش نرود.

شاگردان گل محمدی که چهار تساوی متوالی را تجربه کرده بودند، در دیداری پرحاشیه و جنجالی با فولاد خوزستان توانستند پس از پنجاه روز طعم پیروزی را بچشند، آن هم در روزی که یک 
دیداری بسیار نزدیک را تجربه کردند، اما با وجود کسب سه امتیاز، نحوه بازی پرسپولیسی ها بازهم رضایت بخش نبود و سرخپوشان، نتوانستند عملکرد درخشانی را از خود به جای بگذارند.

پرسپولیسی ها که در بازی های خارج از خانه، طعم پیروزی را نچشیده بودند، در دیداری دشوار، در شهر اراک مهمان شاگردان رسول خطیبی در آلومینیوم اراک بودند، در این دیدار با وجود 
اینکه با تک گل کمال کامیابی نیا پرسپولیسی از میزبان خود پیش افتادند، با دو گل مشابه روی ضربات ایستگاهی، بازی برده را با باخت عوض کردند، تا در یکی از ضعیف ترین روزهای 

پرسپولیس در چند سال اخیر آن هم در بخش فنی، اولین شکست شاگردان گل محمدی رقم بخورد.

دیدار اول: یک امتیاز در لجنزار وطنی

دیدار دوم: تساوی دوم در روز خوش شانسی

دیدار سوم: هیچ برای هیچ

دیدار چهارم: یک نیمه امیدوارکننده در دربی و کسب چهارمین تساوی متوالی

دیدار پنجم: برد اقتصادی پس از پنجاه روز

دیدار ششم: اولین شکست در روز فاجعه پرسپولیس
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